
 
 

Referat fra generalforsamlingen 
Torsdag den 22. februar 2024 kl. 19.00 

i Jyderup Hallen 

 
Deltagere:  10 medlemmer af siddende bestyrelse samt yderligere 10 medlemmer. 

 

1. Valg af dirigent  
Laila M. Andersen blev valgt som dirigent. 

 

 

2. Bestyrelsens beretning 
Lægges på hjemmesiden. 

Formand Charlotte Madsen gennemgik bestyrelsens beretning.  

 

Hovedoverskrifterne fra beretningen: 

Afholdelse af lokalopvisningen i marts 

- Frivillighedsfest for voksne frivillige i foreningerne under J S G & I i april 

- Unge hjælpere var ude og bowle med efterfølgende spisning. 

- Forårssæsonen bød på 15 hold. God deltagertilslutning. 

- Outdoor festival blev afholdt i Jyderup skoven. Gentages i 2024.  

- Juniorholdet havde endnu en fantastisk tur til Bornholm i forsommeren. 

- Der blev inden denne sæson husstandsuddelt en mindre flyer i stedet for den tidligere folder 

med holdbeskrivelser. Ordningen evalueres. 

- Adskillige events afholdt i sommerperioden.  

- Der blev afholdt en instruktørdag ifbm. opstart af sæsonen 

- Opstart af 30 hold ved sæsonstart i september 2023. Flere nye hold på programmet.  

Desværre måtte Hit Fit Dance og Holistisk Dansefitness nedlægges, pga. for få deltagere. 

- Rabatordning indført ved deltagelse på flere hold. 

- Foreningen deltog med hjælp ved Byfesten (bod/bar)  

- Ca. 90 gymnaster og instruktører deltog i weekendtræning på Vejstrup Gymnastikefterskole. 

- Juleafslutning for børneholdene blev afholdt 22/12 og der var rigtig god tilslutning. 

- Der er investeret i en ny 15m airtrack (luft-springbane). 

- PE-redskaber har foretaget den årlige gennemgang af forenings redskaber og der laves en plan 

for nødvendige udskiftninger af nedslidte redskaber i de kommende år. 

- Der arbejdes på, at få opført et Springcenter i Holbæk Kommune - Stefan Weiss Hansen er 

Jyderup Gymnastiks repræsentant i styregruppen. 

- Tak til alle de frivillige og til bestyrelsen 

- Stor tak til alle sponsorer der støtter op om foreningen.  

 

Beretningen blev godkendt. 

 



 
 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 
Lone Hansen gennemgik det reviderede regnskab. 

Årets resultat: kr. - 68.764 (mod et + på kr. 56.842 i 2022) 

Hovedoverskrifter: 

- Ca. 40 færre medlemmer ifht. sidste sæson 

- Rabatordning indført 

- Udgifter til møder/kurser/uddannelse/IT-licenser er steget 

- Indkøbt 15m airtrack-bane 

- Instruktørtøj 

- Manglende indbetaling af byfest-overskud (først modtaget efter nytår) 

- Opvisningstøj 

- Deltagergebyr ved opvisninger 

- Weekendtur for gymnaster 

- Lokalopvisning 

- Julefest 

- Husstandsomdelt opstartsflyer i stedet for brochure 

- Fællestræning 

- Redskabsforsikring 

 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.  

Det godkendte regnskab lægges på hjemmesiden. 

 

  



 
 

4. Behandling af indkomne forslag 

 
4.a. Bestyrelsens planer for det fremadrettede arbejde 

Der vil blive arbejdet på: 

       - Fastholdelse af eksisterende og tiltrækning af nye dygtige instruktører 

       - Fokus på Senioraktiviteter 

       - Opstart af hold for udtagede gymnaster med henblik på senere konkurrencedeltagelse 

 

4.b. Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer   

Følgende 2 vedtægtsændringer blev godkendt af generalforsamlingen: 

 

  § 3  Medlemskab af organisationer 

Fra:  Foreningen er medlem af DGI Vestsjælland, og undergivet disses love og bestemmelser. 

         Bestyrelsen kan søge optagelse i andre interesseorganisationer. 

Til:    Foreningen er medlem af DGI Midt- og Vestsjælland, og undergivet disses love og  

         bestemmelser. Bestyrelsen kan søge optagelse i andre interesseorganisationer. 

 

§ 14  Bestyrelse 

  Fra:  Bestyrelsen varetager foreningens daglige ledelse og repræsenterer foreningen i alle  

         forhold. 

         Bestyrelsen består af en formand, en kasserer, en sekretær samt yderligere fire  

         medlemmer.  

         Bestyrelsen konstituerer sig umiddelbart efter generalforsamlingen.  

         Personer under 18 år kan ikke varetage de tre tillidsposter. 

Til:  Bestyrelsen varetager foreningens daglige ledelse og repræsenterer foreningen i alle  

        forhold. 

        Bestyrelsen består af en formand, en næstformand, en kasserer, en sekretær samt  

        yderligere tre medlemmer.  

        Bestyrelsen konstituerer sig umiddelbart efter generalforsamlingen.  

        Personer under 18 år kan ikke varetage de fire tillidsposter. 

  



 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode 
 

På valg var følgende:  

Charlotte Madsen 

Anne Schou 

Heidi Prip 

---------------------------------------------------------------------- 

Charlotte Madsen - modtog genvalg – og blev valgt.  

Anne Schou - modtog genvalg - og blev valgt. 

 

Heidi Prip ønskede ikke genvalg.  

I stedet blev Pernille Juel Petersen valgt ind. 

 

Jacob Greisgaard Dyring Larsen ønskede at holde en pause og udtræde af bestyrelsen.  

Der skulle derfor vælges et nyt bestyrelsesmedlem for ét år. Helle Jensen blev valgt.  

 

Bestyrelsen består derefter af: 

Lone Hansen 

Finn Haulrich 

Helle Kristiansen 

Charlotte Madsen 

Anne Schou 

Pernille Juel Petersen 

Helle Jensen 

 

 

6. Valg af minimum 2 suppleanter for en 1-årig periode 
 

På valg var følgende: 

Helle Jensen 

Pernille Juel Petersen 

Christina Holmegaard Pedersen 

--------------------------------------------------------- 

Helle Jensen - modtog genvalg -  men blev i stedet valgt ind i bestyrelsen som menigt medlem. 

Pernille Juel Petersen - modtog genvalg - men blev i stedet valgt ind i bestyrelsen som menigt 

medlem. 

Christina Holmegaard Pedersen - modtog genvalg - og blev valgt. 

Stine Holse blev valgt. 

Stefan Weiss Hansen blev valgt. 

Lars Steensen deltog ikke i generalforsamlingen, men havde forinden tilkendegivet, at han gerne 

ville stille op - og han blev valgt ind som suppleant. 

 

Bestyrelsen har derefter for en 1-årig periode 4 suppleanter: 

Christina Holmegaard Pedersen  

Stine Holse 

Stefan Weiss Hansen 

Lars Steensen 



 
 

 

7. Valg af revisor 
Lone Lynge – modtog genvalg – og blev valgt. 

 

 

8. Valg af revisorsuppleant 

Laila M. Andersen – modtog genvalg - og blev valgt. 

 

9. Eventuelt 

Kommentarer fra fremmødte: 

- Stor ros til bestyrelsen for dens arbejde. 

- Stor ros til Seniorholdsinstruktørerne, det er en fornøjelse at deltage på deres hold.  

Det vil være fint, hvis der kunne laves endnu mere reklame for de forskellige seniorhold, så der 

ville komme nogle flere deltagere. 

 

 

 

Stor tak til Laila for at lede os gennem generalforsamlingen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent Helle Kristiansen 

 

 

 

 

 


